

HKUMed Teaching and Learning Expo: Harnessing AI to Revolutionize Health Sciences Education

Nov 27-28
2025



Prof Qing YU

余情教授

*Director of Department of Education,
Zhongshan Hospital, Fudan University*

復旦大學附屬中山醫院教育處處長

*Director of Department of Education, Zhongshan Hospital Fudan University
Chief Physician in the Department of Rehabilitation Medicine*

- Expert of National Resident Standardized Training Evaluation Group
- Deputy Leader of the Provincial Evaluation Team for the National Resident Standardized Training
- National Outstanding Resident Training Manager
- Director of Yu Qing Model Labor Innovation Studio for Resident Standardized Training Management in Shanghai Health System
- Shanghai Outstanding Worker
- Outstanding Figure in Ethical Practice of Shanghai Medical Ethics Association

Dr. Yu Qing is responsible for the overall management of medical education practice at Zhongshan Hospital Fudan University. Focusing on the field of digital intelligence empowerment in medical education, she won the First Prize in the Shanghai Medical Worker Science and Technology Innovation 'Starlight Initiative' Competition, the Gold Award for outstanding innovation at the Shanghai Excellent Invention Selection Competition and the Second Prize in Hospital Management Innovation Competition. Besides, Dr. Yu has already obtained 139 software copyright authorizations, published over 20 academic papers, and led more than 10 research project.

復旦大學附屬中山醫院 教育處處長，康復醫學科主任醫師

- 國家住院醫師規範化培訓評估組專家
- 國家住院醫師規範化培訓駐省評估組副組長
- 全國優秀住培管理者
- 上海市衛生健康系統“余情住院醫師規範化培訓管理勞模創新工作室”負責人
- 上海市先進工作者
- 上海市醫學倫理學會倫理實踐優秀人物

全面負責醫院整體教育教學管理工作，聚焦數智賦能醫學教育研究，相關成果獲上海市醫務職工科技創新“星光計劃”大賽一等獎、上海市優秀發明選拔賽優秀創新金獎、上海醫院管理創新獎二等獎，授權軟件著作權139項，發表論文20餘篇，主持課題10餘項。